

Sneak Peak of our upcoming events!
精彩活動搶先看

Get ready to dive into the heart of culinary innovation and expertise as we gear up for a series of inspirational events at RBHK 2024! From cutting-edge discussions on food trends to awards celebrating industry excellence, there's something for everyone in our lineup. Scroll down to see the not-to-be-missed highlights and mark your calendar for this most anticipated industry gathering in town!

香港餐飲展2024將呈獻一系列精彩活動，包括探討最新餐飲趨勢的交流活動，以及表揚業界貢獻的餐飲大獎等，讓您與完善經營策略，發掘市場新知！立即查看本屆展覽不容錯過的焦點活動，為一年一度業界盛事做好準備！

Exhibit Now
立即參展

2024 Featured Events
本屆焦點活動

Pairing Sensations
賞酒嘗味饌選



Pairing Sensations 2024 sets out on a new journey to rediscover the future of pairing through environmental, social, economical, and cultural sustainability. Chefs and sommeliers will showcase the finest pairings, meticulously curated not only to showcase sustainable elements but also to tell stories of culinary traditions.

賞酒嘗味饌選2024將升級回歸，聚焦食物和葡萄酒組合的環境、社會及經濟可持續性，以及飲食文化傳承。廚師及調酒師將分享最能體現可持續概念的搭配，用飲食訴說代代相傳的餐飲理念。

Best Bars Awards
最佳酒吧大獎



Recognising the rising importance of bars for social connection and after-work leisure, the Best Bar Awards – a former category under the coveted Best Spirits Awards will take centre stage at RBHK 2024 to underscore the contributions of specialty bars in Hong Kong, Macau and Greater China.

隨著酒吧的社交和娛樂功能增強，業界地位不斷提升，香港餐飲展2024將將原屬最佳烈酒大獎類別的最佳酒吧大獎升格為獨立獎項，務求表揚香港、澳門和大中華地區特色酒吧的貢獻。

Best of the Best Masterchef



Gathering 100 F&B experts each year, the event offers an esteemed stamp certification to Hong Kong restaurants which demonstrate culinary excellence and first-rate services, aiming to elevate industry benchmark and set an exemplary for industry peers.

活動為展示頂級食物質素及一流服務水準的香港餐廳提供品質認證，每年皆匯聚超過100面餐飲業翹楚，旨在訂立行業標桿，為同行樹立楷模。

Stay tuned for more event updates!
敬請期待更多活動消息！

Exhibit Now
立即參展



SME Export Marketing Fund
中小企業市場推廣基金

Eligible Hong Kong exhibitors may apply for the "SME Export Marketing Fund" to save up to 50% exhibiting costs!

合資格的參展商可申請「中小企業市場推廣基金」，節省高達50%的參展費用！